
ZÁPIS č. 2 
z jednání školské komise dne 29.4.2025 

 
Přítomni: Zuzana Sýkorová, Jaromír Beran, Monika Bromovská, Dagmar Caislová, Martin Čech, 
František Adam Jedlička Jitka Šrejberová, Tomáš Treichel.  

Omluveni: Emilie Trakalová.  

Hosté: Vlaďka Drdová, Dita Dvořáková.  

Tajemník komise: Jana Burešová.  

Prezenční listina je nedílnou součástí tohoto zápisu, nepodléhá zveřejnění umožňující dálkový přístup. 

 
Program: 

1. Úvod 
2. Téma – prevence kriminality 
3. Závěr 

 
ad 1) Předsedkyně komise p. Sýkorová přivítala všechny přítomné včetně hostů, kterým předala slovo. 
 
ad 2) 
Vedoucí skupiny prevence p. Drdová společně s kolegyní paní Dvořákovou, vedoucí OVSV MÚ 
pohovořily o aktuální situaci v oblasti prevence kriminality ve městě a zodpovídaly na dotazy členů 
komise. 

• V úvodu byl omluven p. Beer, který přebírá na MÚ problematiku OSPOD, která byla nově 
delegována s účinností od 1.1.2025 z obce s rozšířenou působností na MÚ vyjma trestní 
činnosti, přestupků atd. Na tuto činnost se plánuje přijmout ještě další pracovník. Funkcí 
OSPOD na MÚ bude i vyhledávání rizikových případů. Oblastí prevence kriminality přebírá na 
MÚ paní Dvořáková.  

• Skupina prevence kriminality se nyní sešla po delší pauze. Má nové složení, které tvoří krom 
vedoucí skupiny p. Drdové dva zástupci ze ZŠ (Cvejn, Šibrava), zástupce městské policie 
(Vevera), zástupce za PČR (Štisová, Semerádová), OSPOD (Králová), farářku (Ptáčková), 
zástupce za MÚ (Dvořáková, Drda) a tajemníkem komise je pan Beer. 

• Komunikace s jednotlivými aktéry: 
o s policií: na týdenní bázi, kde jsou problémová místa, vyjíždí policie, s PČR v případě 

potřeby a pomocí WhatsApp. 
o se školou: je zatím soběstačná (příprava preventivních školení, projekt Jeden svět), 

blíže viz. výroční zpráva školy, 
o se školním metodikem: v kontaktu, v případě potřeb se lze obrátit na MÚ, 
o se sociální komisí: propojení na MÚ (příspěvky na školy v přírodě apod.), 
o se spolky a volnočasovými organizacemi: propojenost mezi spolky navzájem 

(vychytávají si vlastní děti, fungují sami o sobě), 
o s dospívající mládeží: děti nemají hranice, zapotřebí vzájemný respekt (přednášky pro 

rodiny, mezigenerační střetávání). 

• Monitorování rizikového chování: probíhá terénní práce a docházení osob na terapie i s rodiči, 
monitorování MP (díky dobré terénní práci došlo k zachycení celostátně hledaných). Na MÚ se 
vede přehled počtu přestupků, problémových míst aj. 

• Spolupráce s domovem naděje a Armádou spásy a dalšími organizacemi. 

• Nízkoprahové zařízení: vývoj se v této oblasti výrazně nezměnil, nejsme vyloučenou lokalitou.  
 



Závěr / podnět: 

• Vzájemné zamyšlení, jak nahradit nízkoprahové zařízení jinou formou: vytipování míst, 
osob/mentorů a časového rámce pro případnou nabídku služeb (Husův sbor, evangelíci, hasiči, 
knihovna a další). 

• Provést anketu mezi rodiči o zájmu o přednášky z oblasti prevence rizikového chování 

• Škole bude zaslána informace o změně kompetencí v oblasti prevence a o přechodu povinností 
OSPOD na MÚ 

• Členové popřáli hostům mnoho úspěchů v nadcházejících aktivitách. 
 
Ad 3)  Předsedkyně komise poděkovala všem přítomným a pozvala je na příští školskou komisi, která 
se uskuteční v netradičním pojetí formou obhlídky nově vybudované žalovské naučné stezky, včetně 
návštěvy čerstvě založené zahrady a opékání buřtů.  

Sraz dne 17.6 v 17 hodin u Hostince na Růžku v Žalově (Husova 1221, Roztoky, kolo sebou), 
ostatní se mají možnost připojit ke skupině cca v 17:30 hodin u vlakové stanice Roztoky-Žalov. 
Nedaleko od této zastávky se nachází zahrada (směrem vpravo od schodů k Vltavě). 
 
 
Zapisovatel: Burešová, dne 30.4.2025             Ověřovatel a schvalovatel: Sýkorová, Drdová 
Lhůta pro připomínky členů od 5.5 do 10.5.2025            Ověřeno tel/emailem dne 5.5.2025 a 12.5.2025 


